
 
 

 

 

 

Sportraad 
 

 

DATUM: 

 

Donderdag 11 juni om 20.00 uur, zaal Bakenbos GC Felix Sohie 

AANWEZIG: Jeroen Nagels, Jan Kunnen, Rob Onderwater leden. 

 

 Daisy Huleu, secretariaat. 

 

VERONTSCHULDIGD: Kenzo Vermeesch, Linde Van Hecke  

Eva De Bleeker, schepen Sport. 

 

AFWEZIG: / 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

1. ZAALVERDELING SEIZOEN 2020 – 2021 

 

Daisy overloopt de zaalbezetting met de leden en legt uit waar de pijnpunten zitten.  

 

• Rob geeft toelichting bij het probleem dat er momenteel heerst rond de extra uren 

die de hockeyclub aanvraagt. De hockeybond heeft een aantal uren opgeëist maar 

dat wil daarom zeggen dat dit nodig zal zijn. Maar indien de gemeente deze uren 

niet voor de jeugd kan aanbieden en enkel latere uren aanbiedt dan zullen er niet- 

Hoeilaartse clubs (volwassenen) komen.  

 

• Er is dus een overlapping op zaterdag met de badminton, tafeltennis, gympies en 

HTC ISCA. Het voorstel van de kern is dan als volgt; pingpong een uur te 

vervroegen en de gympies stoppen een uur vroeger op 1 unit of tenzij vroeger te 

beginnen. Badminton verhuist tijdelijke naar donderdagavond. 

 

• Bespreking dojo 

 

Het voorstel voor de dojo is als volgt:  

 

Uurschema  Maandag Dinsdag Woensdag Donderdag Vrijdag 

19 -20.30u 1 3 5 2 4 

20.30 – 22u 2 4 1 3 5 

 

Er zijn 6 gevechtssportclubs (5 clubs vragen uren tussen 19-22u), de clubs kunnen 

telkens in bovenstaand schema een blok van 1,5 uur krijgen voor een volledige zaal. De 

uren voor 19u en na 22u zijn aanvullend vrij in te vullen, net zoals de uren in het 

weekend. Er zal geen mogelijkheid meer zijn om maar 1 deel te huren. We laten de clubs 

bovenstaand rooster zelf invullen, als dat niet lukt gaan we over tot een loting.  
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Een tip van Jeroen is om units te gaan toekennen met nummer en niet met aantallen, zo 

is er ook betere controle mogelijk.  

 

Een ander voorstel is dat er geen sportclubs meer zullen trainen in de sportzalen van de 

scholen, er is genoeg infrastructuur voor handen. De gemeente wenst hier niet meer 

financieel in tussen te komen.  

 

Jeroen merkt op dat de uren niet voldoende aansluiten, dit zou voor een beter overzicht 

zorgen. 

 

Een zaalvoetbalploeg diende geweigerd te worden omdat er geen vrije uren meer waren 

op hun gewenst moment, voorstel is om zaalvoetbalploegen tot 24u toe te laten.  

 

Jeroen maakt de opmerking of de regel “voorrang op vroegere uren” geen oud recht is, dit 

zorgt niet voor een optimale bezetting. Hetzelfde verhaal geldt voor de mattenzaal. Dient 

de sportraad of de politiek geen knopen door te hakken waardoor de zalen efficiënter 

ingedeeld kunnen worden. 

 

2. ACTIEPUNTEN KOMENDE LEGISLATUUR 

 

Sportbeleidsplan te bespreken met Eva, Nadine en Jeroen.  

 

3. VOORBEREDING OPEN FORUM  

 

1. Ronde van de tafel:  

a. voorstelling van de aanwezigen: hoe gaat het met de clubs tijdens de corona 

 

2. Infrastructuur (Daisy) 

a. gedane taken (80%) 

b. problemen (80%)  

c. finaal plan(20%) 

 

3. Werkingsverslag 

a. sportkampen 

b. sporten in het park 

c. heropening infrastructuren: voetbal, hockey, tennis, sporthal 

d. wat na corona: activiteiten, ondersteuningsmaatregelen na corona, … 

e. hulp bij andere diensten: belronde senioren, hoeilaart hulpplatform 

 

4. Adviezen 

a. terugkoppeling adviezen rond infrastructuurreglement 

b. spontaan advies exclusiviteit gevechtssporten 

 

5. Actiepunten sportraad 

a. subsidiereglement 

 

6. Varia  

 

 

4. VARIA 

 

A. Daisy 

Advies gevechtsporten: fiscaal niet mogelijk 
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B. Jeroen 

- Hoe gaan we het subsidiereglement aanpassen in tijden van corona, eerder een 

solidariteitsfonds? 

- Jeroen uit zijn bezorgdheid over een beperkt budget om een sportbeleidsplan te 

organiseren. Eva legt uit dat er heel veel geld geïnvesteerd is in het gebouw en de 

gemeente mist momenteel de inkomsten.  

 

C. Jan 

Gesubsidieerde clubs die afhangen van subsidies zijn niet eerlijk tegenover andere 

clubs, zij vormen oneerlijke concurrentie en kunnen hun lidgelden zodanig verlagen. 

Enkel clubs die financiële problemen hebben subsidies nodig.  
 

 

 

De volgende vergadering vindt plaats op 9 september 2020 om 20 uur.  

 

 


